

91. AIKW-ARBEITSTAGUNG
in Rogaška Slatina / Slowenien
(33 km östlich von Celje)
04. - 06. Oktober 2023

91st AIKW CONFERENCE
at Rogaška Slatina / Slovenia
(33 km east of Celje)
October 4th to 6th 2023



BEGLEITPROGRAMM

ACCOMPANYING PROGRAMME

Grand Hotel Sava Rogaška
Zdraviliški trg 6, 3250 Rogaška Slatina
Slovenija
Phone: +386 (0)3 811 40 00
E-mail: info@rogaska.si

Weitere Informationen / Further Information
<https://www.aikw.org>

BEGLEITPROGRAMM

Donnerstag, 05. Oktober 2023

10:00 Uhr **Abfahrt mit dem Bus vom Grand Hotel Rogaška Resort nach Celje (33 km, 40 Minuten)**

Besichtigung der Ausstellung von Alma Karlin, die zwischen den Weltkriegen die meistgelesene deutschsprachige Reiseschriftstellerin und eine der mutigsten Frauen des 20. Jahrhunderts war.

Stadtrundfahrt mit einem Stopp im Atelier von Josip Pelikan, einem Glas-Fotostudio aus dem Jahr 1899, in dem der Celje-Fotograf Josip Pelikan seit dem Ende des Ersten Weltkriegs tätig war.

Besichtigung der größten archäologische Stätte aus der Römerzeit: "Celeia" – die Stadt unter der Stadt Celje.

Mittagessen im Restaurant "Gostilna Franci" mit einem traditionellem Touch

Einkehr zu einem Glas Sekt in der "Anin kotiček" (Anna-Ecke) im "Knežji Dvor" (Fürstenhof) mit einer kurzen Präsentation über die Grafen von Celje.

Besichtigung des alten Schlosses "Celje Castle" mit Friderikturm und Museum.

15:30 Uhr Rückfahrt mit dem Bus von Celje zum Grand Hotel Rogaška.

ABENDPROGRAMM

20:00 Uhr Abendveranstaltung im Kristallsaal des Grand Hotel Rogaška
Zdraviliški trg 11, 3250 Rogaška Slatina

23:30 Uhr Ende der Abendveranstaltung

Freitag, 06. Oktober 2023

Vormittag zur freien Verfügung.

Änderungen des Programms jederzeit vorbehalten!

ACCOMPANYING PROGRAM

Thursday, 5th October 2023

10.00 h **Departure by bus from Grand Hotel Rogaška Resort to Celje (33 km, 40 minutes)**

Visit of the exhibition of Alma Karlin, who was the most widely read German-language travel writer and one of the most courageous women of the 20th century between the world wars.

City tour with a stop at Josip Pelikan's studio, a glass photographic studio from 1899 where Celje photographer Josip Pelikan worked from the end of the First World War.

Sightseeing of the largest archaeological site from Roman times: "Celeia" - the town under the town of Celje.

Lunch in the restaurant "Gostilna Franci" with a traditional touch

Stop for a glass of sparkling wine in "Anin kotiček" (Anna's Corner) in "Knežji Dvor" (Prince's Court) with a short presentation about the Counts of Celje.

15.30 h Visit of the old "Celje Castle" with Frederik Tower and the museum.

EVENING PROGRAM

20.00 h Evening event in the Crystal Hall of the Grand Hotel Hotel Rogaška Zdraviliški trg 11, 3250 Rogaška Slatina

23.30 h End of the evening program

Friday, 6th October 2023

Morning at free disposal

We reserve the right to make changes of the program at any time!